
Svar på interpellation från Johan Malmros (C) kring landsbygdssäkring vid beslut 

 

Anser du att beslutsprocesserna runt flytt och nedläggning har varit tydliga, transparenta och 
demokratiska? 

Ja. Gällande de tre fall som nämns; Fårösundsskolans högstadium, Eskelhems förskola och 
mellanstadiet i Stenkyrka så har möten hållits både av förvaltning och politik med vårdnadshavare, 
föräldraföreningar och utvecklingsbolag.  

 

Hur ser du på att beslut fattas utan att effekterna för landsbygderna analyserats? 

Effekterna för landsbygderna har såklart tagits i beaktning. Förvaltningen tar fram underlag som 
belyser både utbildningskvalitet, ekonomi och samhällskonsekvenser. 

Skolans främsta uppdrag är att säkerställa alla elevers rätt till god och likvärdig utbildning. Samtidigt 
så är skolans närvaro i en bygd såklart betydelsefull. Det är en inte helt enkel balansgång. Men både 
möjligheten att bo, leva och verka över hela Gotland och god utbildning är viktiga framgångsfaktorer. 

 

Kommer du att vidta några åtgärder för att beslut landsbygdssäkras framöver? 

Jag kommer fortsatt att arbeta för att vi tydligare analyserar alla tvärperspektiv framåt. 
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Oscar Lindster (S), ordförande barn- och utbildningsnämnden 


